
 

Z A P I S N I K 

sa 61. sjednice Odbora za turizam, poljoprivredu, ekologiju i 

prostorno planiranje, održane 21. jula 2016. godine 

 

Sjednica je počela u 15.00 časova.  

 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora. 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: dr Filip Vuković, Slobodan Krušo Radović,  Branko 

Čavor , mr Danko Šarančić, Goran Tuponja i Almer Kalač.  

Sjednici nijesu prisustvovali članovi odbora: Mićo Orlandić, dr Strahinja Bulajić, dr Ljiljana 

Đurašković, prof. dr Jelisava Kalezić, Genci Nimanbegu i  Veljko Vasiljević.   

Sjednici su, u svojstvu predstavnika predlagača zakona, prisustvovali: Marko Čanović, generalni 

direktor u Ministarstvu održivog razvoja i turizma, Dragan Asanović, generalni direktor u Ministarstvu 

održivog razvoja i turizma,  Vera Vujošević, savjetnica u Ministarstvu održivog razvoja i turizma i Radmila 

Lainović, savjetnica u Ministarstvu održivog razvoja i turizma. 

Sjednici su, u skladu sa članom 67 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, prisustovali Sanja 

Živković i Refik Bojadžić, iz Zajednice opština Crne Gore. 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  

       Na sjednici je utvrđen sljedeći  

 

Dnevni red: 

-Usvajanje zapisnika sa 59. sjednice – 

 

1. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O REGIONALNOM 

VODOSNABDIJEVANJU (devet), koje je podnijela Vlada Crne Gore; 

2. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA (62), 

koje je podnijela Vlada Crne Gore; 

3. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O LEGALIZACIJI NEFORMALNIH 

OBJEKATA, koje su podnijeli: 

- poslanik Almer Kalač (jedan); 

- Vlada Crne Gore (27); 

- Poslanici Predrag Sekulić, Slobodan Krušo Radović, Branko Čavor i Marta 

Šćepanović (jedan). 

4. Tekuća pitanja 

 

***** 

 

1. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O REGIONALNOM 

VODOSNABDIJEVANJU (devet), koje je podnijela Vlada Crne Gore; 

Odbor je razmotrio amandmane na Predlog zakona o regionalnom vodosnabdijevanju crnogorskog 

primorja (devet) koje je podnijela Vlada Crne Gore, br. 27-4/11-2/20. 



 

Odbor je, bez rasprave,  sa 5 glasova „za“ i 2 glasa „uzdržan“ podržao amandmane (devet) koje je 

podnijela Vlada Crne Gore i isti, shodno članu 150 stav 3, postaju sastavni dio Predloga zakona i o njima 

Skupština posebno ne odlučuje. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik                                                                                                           

Predrag Sekulić. 

 

2. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA 

(62) koje je podnijela Vlada Crne Gore : 

 

Predsjednik odbora, Predrag Sekulić je predložio da se zbog racionalnosti Odbor izjasni o 

amandmanima Vlade u cjelini.  

Poslanik Goran Tuponja je izrazio neslaganje sa potrebom izjašnjavanja odbora, jer po njegovom 

mišljenju, amandmani koje podnese predlagač postaju sastavni dio teksta Predloga zakona, pa je 

izjašnjavanje Odbora nepotrebno.  

Predsjednik  Sekulić je objasnio da je izjašnjavanje odbora o amandmanima na Predlog zakona 

neophodno, analogno izjašnjavanju odbora o tekstu Predloga zakona koji je ušao u skupštnsku proceduru. 

Odbor se izjasnio o podnijetim amandmanima  sa 5 glasova „za“ i dva glasa „uzdržan“,predlagač ih 

je prihvatio i isti su postali sastavni dio teksta Predloga zakona te o njima Skupština neće posebno 

odlučivati. 

 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik dr Filip Vuković. 

 

3. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O LEGALIZACIJI NEFORMALNIH 

OBJEKATA, koje su podnijeli: poslanik Almer Kalač (jedan), Vlada Crne Gore (27) 

i poslanici Predrag Sekulić, Slobodan Krušo Radović, Branko Čavor i Marta 

Šćepanović (jedan). 

 

 

Odbor je kao prve, razmotrio amandmane koje je na Predlog zakona podnijela Vlada Crne Gore.  

Poslanik Goran Tuponja je saopštio da se ne može izjasniti o amandmanima Vlade u cjelini, jer bi 

neke od njih prihvatio, dok neki za njega nisu prihvatljivi. Ponovio je da je neprihvatljivo da se Odbor 

izjašnjava o amandmanima koje je podnio predlagač, jer oni, po njegovom mišljenju, podnošenjem postaju 

sastavni dio teksta Predloga zakona.  

Odbor se izjasnio o podnijetim amandmanima  sa 5 glasova „za“ i dva glasa „uzdržan“, i isti su 

postali sastavni dio teksta Predloga zakona te o njima Skupština neće posebno odlučivati. 

Poslanik Almer Kalač saglasio se sa iznijetim mišljenjem da amandmani koje prihvati ili podnese 

Vlada postaju sastavni dio teksta Predloga zakona, bez obzira na izjašnjenje Odbora. Obrazložio  je 

amandman koji je podnio izrazivši nadu da će biti podržan stav da građevinska i arhitektonska struka budu 

uključeni u onaj dio posla koji im pripada. Naime, amandmanom se predlaže  uvođenje obaveze izrade 

dodatne tehničke dokumentacije, tačnije „projekta arhitekture izvedenog stanja neformalnog objekta na 

nivou idejnog rješenja“. Vlada je ocijenila da rješenje, predloženo amandmanom utiče na povećanje 

troškova postupka legalizacije, a ne daje podatke koji se već mogu dobiti iz dokumentacije koja je tražena. 

Poslanik Kalač smatra da objašnjenje Vlade nije cjelishodno i ne odgovara činjenicama. Izrazio je 

spremnost da, po potrebi modifikuje amandman. 

Predsjednik Odbora predložio je, a Odbor je prihvatio, da se  amandman poslanika Kalača razmotri 

na nekoj od narednih sjednica, s obzirom da je i predlagač najavio podnošenje amandmana na Predlog 

zakona o legalizaciji neformalnih objekata. 

Jedan amandman koji su podnijeli poslanici Predrag Sekulić, Slobodan Krušo Radović, Branko 

Čavor i Marta Šćepanović, obrazložio je Predrag Sekulić. 



Odbor se izjasnio o podnijetom amandmanima  sa 5 glasova „za“ i dva glasa „uzdržan“,predlagač 

ga je prihvatio i isti je postali sastavni dio teksta Predloga zakona, te o njemu Skupština neće posebno 

odlučivati.  

 

4. TEKUĆA PITANJA 

 

Predsjednik Odbora obavijestio je članove Odbora o namjeri Misije OEBS-a da sa njima  obavi i usmeni 

intervju  povodom uloge Odbora kao zakonodavnog i nadzornog tijela krucijalnog u procesu evropskih 

integracija i dostizanju međunarodnih standarda u oblasti očuvanja životne sredine.  

Poslanici, članovi Odbora, su se saglasili da saradnice sekretarijata Odbora obavijeste Misiju OEBS-a 

o njihovim brojevima telefona, kako bi se u neposrednoj komunikaciji, realizovala navedena aktivnost. 

 

Sjednica je završena u 15.15 časova. 

 

Zapisnik sačinila saradnica u Odboru                                                          PREDSJEDNIK            ODBORA 

  

Angelina Šaranović                                                                                                 Predrag Sekulić 

 


